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Herkules fotball fremmer følgende forslag til årsmøtet 2019 

Herkules fotball gjorde vedtak i sitt styremøte 13. mars 2019 på at det leveres inn sak til 
årsmøte i hovedforeningen om oppussingen av klubbhuset. 

Styret i fotballen synes det er viktig at klubbhuset pusses opp, både i hovedetasjen samt 
garderobene i kjelleren. Men, vi synes prosjektet er for stort og kostbart til at det må 
forhastes for å få ferdig til jubileet.  

Derfor var styret i fotballgruppen enstemmig i at prosjektet må opphøre pga hvordan 
prosessen er ført frem til nå. Prosjektet er gjort på en såpass uryddig måte at vi er bekymret 
for om dette i det hele tatt kan gjennomføres med såpass mange løse tråder. Fotballgruppen 
har overført kr. 750.000,- som den eneste gruppen i hele hovedforeningen, noe som sier litt 
om hvilket eierskap de andre gruppene har. Oppussingen har et samlet budsjett på i 
overkant av kr. 8.000.000-, som er en sum som ikke er forenelig med våre tanker om hva 
som burde gjøres. Det er satt av for dårlig tid og for lite tid til planlegging. Fotballen har kun 
vært på ett byggemøte og derfor få muligheter til innspill. Prosjektet har heller ikke hatt 
anbud ute hos nok leverandører på oppdragene som skal utføres. 

Vedtak: 
Årsmøte pålegger hovedstyret og stemme for at dette prosjektet stoppes nå og kreve at 
jobben startes på nytt med et helt nytt forprosjekt. Et forprosjekt skal leveres til alle parter 
som er involvert og det skal godkjennes før noe videre gjøres. 
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